



Yun Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- General corporate
- Capital markets

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang has been working at Han Kun Law Offices since 2025, with prior internship and work experience at King & Wood Mallesons. Her core practice areas cover mergers and acquisitions, venture capital, private equity investment, foreign direct investment, and general corporate matters.

EDUCATION

Ms. Wang received her Bachelor of Laws from Jilin University in 2024 and Juris Master from East China University of Political Science and Law in 2026.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王韵

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 一般公司事务
- 资本市场

工作经历

王韵女士从 2025 年起一直在汉坤律师事务所工作，先前曾在金杜律师事务所实习、工作。王韵女士主要执业领域为收购兼并、风险投资、私募股权投资、外商直接投资和一般公司事务。

教育背景

王韵女士于 2024 年获得吉林大学法学学士学位，并于 2026 年获得华东政法大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文